
MØTEREFERAT KOMMUNALT FORELDREUTVALG SARPSBORG

Dato og sted:

04.09.19, Tindlund Barneskole

Neste møte:

07.10.19, Tindlund Barneskole klokken 18-20

Tilstede Kristine Oshaug Andersen – leder 

Knut Erik Kristiansen – nestleder

Jon Frøyland – styremedlem

Toril Løwfeldt – styremedlem 

Christin Mathiesen - styremedlem

Ellen Hasle Kokkim – styremedlem 

Erik Bråthen - Direktør Oppvekst

Hanne Lothe - Ass.Dir Oppvekst

Elisabeth R. Langvik - Ass.Dir Oppvekst

Forfall Asbjørn Arvola - styremedlem

Referent Kristine Oshaug Andersen 

Sak 11/19 Presentasjon av ny Direktør Oppvekst m. team

Ny Direktør Oppvekst i Sarpsborg, Erik Bråthen har tatt med seg Hanne 

Lothe og Elisabeth R. Langvik som er tilsatt i de to nye stillingene 

Assisterende Direktør Oppvekst. Hanne har hovedansvar for skoler og 

Elisabeth for barnehager, men alle tre skal jobbe sammen for å sikre god 

flyt og kommunikasjon mellom områdene. Erik skal være kontaktpunkt for 

KFU, SU, rådmann, politikere mm, samt ha personlaansvar for staben, 

mens  Hanne og Elisabeth skal ha personalansvar for 

enhetsledere/styrere. Erik presenterer nytt organisasjonskart og forteller 

om tanker og ideer for videre arbeid. Videre informerer han om to saker vi 

har bedt om oppdatering på, se sak 6/19 og 10/19 senere i referatet.

Så spør vi: Hva skjer med lærebøker når ny fagplan skal tas i bruk i 2020? 

Hanne sier at det primært er en endring i undervisningsmetoder og at mye 

vil komme digitalt. Det er ikke nødvendigvis slik at alle skolebøker må 

skiftes ut. 

 

https://www.sarpsborg.com/barn-og-skole/skole-og-sfo/kommunalt-foreldreutvalg/ 

https://www.facebook.com/KFUSarpsborg/



Kan man endre regelverket i kommunen slik at tannlegebesøk (primært 

skoletannlege, men kanskje også reguleringstannlege) kan være "gyldig 

fravær". Hva med dokumentert legebesøk? Erik undersøker. 

Sak 10/19 Rutiner for saksbehandling i varslingssaker

KFU har bedt om å få se kommunens rutiner ved varsling av hendelser fra 

ansatt mot elev. Det er et nasjonalt nedskrevet krav til handling i ledd 5 

under § 9A i Lov om grunnskolen (se under). Vi mener det blir for generelt. 

Vi ønsker at det skal utarbeides en felles rutine i kommunen som beskriver 

et tydelig handlingsmønster ved slik type varsling. En rutine som skal 

minske behovet for bruk av skjønn hos enhetsleder, men sette i gang en 

serie automatiske handlinger/trekk på samme måte som ved f.eks 

brannalarm eller andre situasjoner som krever umiddelbar reaksjon. 

Ledelsen i Enhet Oppvekst uttrykker forståelse for tankegangen vår og vil 

utrede dette. KFU holder i saken.

§ 9 A-5.Skjerpa aktivitetsplikt dersom ein som arbeider på skolen, 

krenkjer ein elev

Dersom ein som arbeider på skolen, får mistanke om eller kjennskap til at 

ein annan som arbeider på skolen, utset ein elev for krenking som 

mobbing, vald, diskriminering og trakassering, skal vedkommande straks 

varsle rektor. Rektor skal varsle skoleeigaren. Dersom det er ein i leiinga 

ved skolen som står bak krenkinga, skal skoleeigaren varslast direkte av 

den som fekk mistanke om eller kjennskap til krenkinga. Undersøking og 

tiltak etter § 9 A-4 tredje og fjerde ledd skal setjast i verk straks.

Tilleggsspørsmål: Er det rutiner for å fange opp ansatte som etter 

ansettelsesdato har brudd på vandel/dom i saker som angår 

arbeidsforholdet? Hanne; det er ingen hjemmel som kan fange opp dette. 

De vil se på dette og komme tilbake til oss. KFU ønsker at det vurderes en 

innføring av rutine om at en ansatt må klareres en gang i året/hvert andre 

år i ansettelsesperioden i tillegg til når de blir ansatt. Mulig dette må jobbes 

med nasjonalt/politisk.

Sak 6/19 Oppdatering i etterspørsel etter flere helsesykepleiere i skolen
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Erik bekrefter at det fortsatt er ledige/ubemannede hjemler i kommunen, 

men at det er tilsatt flere nå enn vinter 2018-2019. Det er et nasjonalt 

behov for å utdanne flere helsesykepleiere. Derimot er det ikke lovfestet 

antall, kun normtall, så det er ikke slik at kommunen er påkrevet å tilsette 

et bestemt antall helsesykepleiere per mengde elever. Både ledelsen i 

Oppvekst og KFU er enige om et behov for denne tjenesten  i skolene 

våre, og vi holder i saken.

Sak 12/19 Planlegging av fellesmøte 24.10.19 18-20

Vi har booket Bystyresalen torsdag 24.10 fra 17.30-20.30 og arrangerer 

nytt fellesmøte for alle FAU fra 18-20.  

Agenda:

Erik Bråthen og Elisabeth Langvik presenterer seg og ny organisasjon

Sissel fra ressursteam forteller om hvordan de jobber systematisk med 

lesing,skriving og regning i kommunen

Jon Frøyland oppdaterer oss på hvordan det går med Vigilo

Åpen samtale

Sak 13/19 Årsmøte 26.11 18-20  

Årsmøte er lagt til Bystyresalen i Sarpsborg Rådhus tirsdag 26.11 klokken 

18-20. Vi gjør en innsats for å sikre nye kandidater til styret forut for 

Årsmøtet, typ. valgkomite. 

Neste møte 07.10.19, Tindlund Barneskole klokken 18-20
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